
Referat af generalforsamling i Spillaget, HHH den 23.05.2023 

Havbådehuset 

 

Formanden (Kristian Kragh) bød indledningsvis velkommen til de fremmødte. 

1. Valg af dirigent 

Erich Borup valgtes til dirigent, og dirigenten konstaterede straks, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet. 

 

2. Formandens beretning 

Jan Lilholt afgav på vegne af formanden beretning med redegørelse for aktiviteterne i Spillaget i det 

forløbne år, herunder den løbende vedligeholdelse af spillet, anskaffelse af ny traktor, gennemført 

splejsekursus, installation af bådspecifikke HFI-afbrydere på spiltårnet og installation af 

forbrugsmålere i bådene. Endelig drøftedes bogholderifunktionen. 

 

Vedrørende splejsning af wirer efterlystes mere struktur i forbindelse med opfordring til at deltage. 

Det blev bl.a. forslået af rekruttere hjælpere bådspecifikt og at flytte spejsningen til Redningshuset, 

hvor der er mere plads. 

 

Jan Lilholt arbejder videre med en løsning på bogholderifunktionen. 

 

Beretningen godkendtes. 

 

3. Regnskabsaflæggelse 

Jan Lilholt gennemgik regnskabet. De samlede indtægter udgjorde i 2022 145.000 kr. mens 

udgifterne beløb sig til ca. 157.000 kr. Resultatet bliver således et underskud på ca. 12.000 kr. 

Spillagets egenkapital udgør ca. 98.000 kr. 

Det er relativt dyrt at drive spillet. Kontingenter fra bådelagene udgør ”kun” 20.000 kr.  Hertil 

kommer driftstilskud fra Værftet på ca. 10.000 kr. Da udgifterne langt overstiger de faste indtægter, 

er det tvingende nødvendigt, at der skaffes ekstern finansiering i form af fondsmidler hvert år. Det 

har imidlertid vist sig næsten umuligt at skaffe fondsmidler til dækning af driftsudgifter, hvorimod 

det er nemmere at skaffe finansiering til engangsanskaffelser.  

Sparekassen Danmark (Brovstafdelingen) har en fond til støtte af lokale initiativer, men trods 

gentagne ansøgninger er det blevet til afslag hver eneste gang. Hans Peter Brandi vil prøve at 

kontakte Sparekassen Danmark. 

 

Regnskabet godkendtes. 

 

4. Behandling af indkomne forslag. 

Der er ikke modtaget forslag til behandling. 

 

5. Fastsættelser af kontingenter 

Bestyrelsen foreslår uændrede kontingentsatser for 2023, hvilket godkendtes. 

 



6. Godkendelse af budget 

Jan Lilholt gennemgik budget for 2023. Budgettet godkendtes 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og en suppleant 

Søren Juhl Olesen og Per Christensen genvalgtes som bestyrelsesmedlemmer. 

Bjarne Beck vagtes som nyt bestyrelsesmedlem. 

Erich Borup valgtes til suppleant for bestyrelsen. 

 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Bent Kjeldgaard genvalgtes til revisor.  

Erland Gudiksen genvalgtes til revisorsuppeant. 

 

9. Eventuelt 

Intet 

 


